
REFERAT 
Dagsorden 

 FU og Formandsmøde møde  

i Dansk Køreforbund  

Brenderup Forsamlingshus 

Brenderupvej 22, 5464 Brenderup 

Dato: 
 
 

 
Lørdag d. 4. november 2023. kl. 11.00 

 
Deltagere:  

DKS, KU, PU, MKS, FU, VK, VKS, ØKS, SKS, 
BKS, FKS, TU, SSK og Præsidenten 
 

 
Pkt. 1:  
Formanden orienterer 
 

 

 
Dommer, Herluf Holst er gået bort – formanden 
sørger for en bårebuket. 
 
Ordstyrer – Jens Boddum, SKS 
Da ikke alle kender hinanden, er der en 
præsentationsrunde. 
 

 
Pkt. 2:  

Budget og Pkt. 7 og 8 

 

 
Budget er gennemgået, med forbehold for ændringer 
Formændene beder om en revidering 

 
Pkt. 3:  
Udvalg – hvem er på valg 
Hvem sidder i de forskellige 
bestyrelser? 
 

 
Pløjer – 2 på valg – modtager genvalg 
Traditionel – 1 ny – de andre modtager genvalg 
Tømmer kørsel – 1 ny - de andre modtager genvalg 
Køre udvalg – 1 ny – 2 på valg (sidder 3 år af gangen) 
Brugs kørsel –  
 
Præsidenten stopper. 
Mulige kandidater: 
Jørgen Konge 
Ivan Bak 
 
Opstart af Junior udvalg: ideel 5 personer 
 
KU foreslår: 
Henrik Høper 
Gitte Buckholt 
Julie Moesgaard – junior 
Helle Kornerup 
Charlotte Malmquist 
 
Er der andre forslag til Juniorudvalg så kom med dem. 
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Selskaber kan godt vælge / indstille et medlem til FU. 
 
Erling Larsen modtager genvalg som formand af DKF. 
 

 
Pkt. 4:  
Forsikring – TRYG 
 

 
De kører ikke ud og holder foredrag længere 

 
Pkt. 5:  
Kuskelicenser på hjemmesiden 
 

 
Klubmodul med kuskelicens: 
Ved tilmelding af stævne ser modulet på om man 
har indløst og betalt for kuskelicens 
 
Vil ikke presse for at få alle med – det er et tilbud – 
husk det. 
 
Næste formandsmøde – invitere selskabernes 
kasserer med. 
 
Præsenteres på HB. 
 

 
Pkt. 6: 
Landsstævner / Klubstævner 
 
MKS-indlæg 
  

 
Se mail fra MKS 
Skal der være en dyrlæge tilstede? 
 
Det står i Danske udgave, at der skal være en dyrlæge 
tilstede. (Reviderer kun i Januar måned) 
 
Dermed en stor udgift oveni til kuskene ved klub og 
landsstævner. 
 
De fleste dommere og stewards kan også vurdere om 
der skal tilkaldes en dyrlæge. 
 
Det skal KU tage stilling til, KU skal melde ud snarest. 
 
Let klasse med for at få flere kuske med? 
 
 

 
Pkt. 7: DM – EM i tømmer, brugskørsel, 

pløjning og kørsel i 2024. Støtte på lige 
fod med andre discipliner? 

 

 
Arbejdsgruppen – holder fast i beløbet. Min-max 
Denne udgave forstår man ikke 
 
I stedet: 
Få kuske – dyrt 
Mange kuske – penge i overskud 
Jo flere deltagere – jo mindre støtte 
Der skal hovedsalig være danske kuske, er der ikke nok 
af dem, kan der fyldes op med udenlandske kuske. 
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Ingen fast beløb til DM? 
Pløjer vil vide/kende tilskuddet på forhånd 
 
FU – tænker modellen igennem igen inden HB. 
 
Det vil så sige at der skal bydes ind 2 år før et DM og 
ikke som nu 1 år. 

 
Pkt. 8:  
Distribution i 2024 af             
Køresporten                                   
 
 

 
498 medlemmer får bladet Køresporten i år. 
Nedlægge fysisk blad og gå over til web-udgave? 
 
Uanset om det bliver et fysisk blad eller web, vil udgiften 
til opsætningen blive den samme. 
Det vil stadig være næsten umuligt at få materiale fra de 
forskellige selskaber og udvalg, da de stadig skal 
levere/indsende hvad der rører sig lige i deres selskaber. 
 
Vil DKF miste medlemmer? 
Skal de forskellige selskaber og udvalg selv overtage og 
lave et nyhedsbrev til hjemmesiden? 
 
Eller skal der en prisstigning på Køresporten? 
 
I 2024 skal DKF ud og finde en ny WEBMASTER og blad 
redaktør, da Mette Nørgaard stopper. 

 
Pkt. 9: Hestevelfærd – AG  
           
 

Dyreetiskråd – hestevelfærd – info fra JK. 
Se dyreetiskråds hjemmeside. 
Stewards ser også på hestevelfærd ved stævner 
Elisabeth Flensted laver e-kurser 

 
Pkt. 10: Økonomi i traditioneludvalg 

 

 
Ønskeligt med en underkonto med et hævekort som kan 
bruges ved rejser og ture. 
 
Kontoen med kort til kørelejr kan bruges. 
Traditionelt udvalg skal stadig aflevere et regnskab. 
 
Traditionelt udvalg og DKF snakker sammen 
 

 
Pkt. 11: Evt. 
 

 
Der spørges ind til en konkret sag omkring 
udtagelse til mesterskaber. 
 
Findes der et udtagelseskrav som skal være opfyldt 
for at kunne komme med? 
Et point system? 
 
Der er ingen krav til juniorer. 
 
EM- AAH lavede en liste over hvad de forskellige 
havde af placeringer. 
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KU er den der udtager til mesterskaber. 
 
Hvis der står at en bestemt beklædning til et stævne 
er et krav – betaler KU så? – NEJ, ordlyd vil blive 
rettet til – at man gerne ser en bestemt påklædning. 
 
Jubilæumsbog: 
Mangler at få tilføjet DM i pløjning. 
 
Udkommer hvornår?   
Sidst i 2023 så HKH Prinsesse Benedikte kan få den 
i julegave 

 
Pkt. 12: Næste møde. 
 
 

 
HB lørdag d. 18. november 2023 Kl. 11.00 

 
Der er rundstykker og kaffe fra kl. 10.00 

 
Selv betalt frokost – kr. 175.- pr. person. 

  
Brenderup Forsamlingshus 

                     Brenderupvej 22,  
                      5464 Brenderup 
 
 

 
 

 

  

  


